
Minnesanteckningar  
Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 2018-05-14 
Närvarande: Ingemar Sjöström, Lars Johansson, Jens Påhlman, Jessica Höglund,  
Daniel Amneklev, Stefan Jansson samt Kjell Widell 

 

- Ordförande Ingemar Sjöström öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

- 6 ordinarie ledamöter fanns närvarande, styrelsen därmed beslutsmässig. 

- Minnesanteckningar från föregående möte 2018-02-15 gicks igenom. 

- Offert krypgrundsavfuktare efter genomgång av denna togs beslut att inte installera 
dessa. Frågan diskuterades om en arbetsgrupp som rensar krypgrunderna och detta 
förslag tas upp på samfällighetsstämman.  

- Kjell redogjorde för besiktningen av elen i carportarna. Styrelsen anser att 
utrustningen är gammal och kommer att ta in offert på att byta ut hela eller delar av el 
utrustningen. 

- Styrelsen beslutade att gå vidare med en offert på att ta bort nypon-/taggbuskar och i 
ordning ställa marken på aktuell plats (Entreprenör Magnus Johansson). Vad som 
istället ska planteras överlåts till blomgruppen. 

- Marken efter elarbeten i området är ännu inte genomförd men denna kommer att 
åtgärdas i närtid. 

- Två motioner inlämnade till samfällighetsstämman.       

 

Ekonomirapport per den 14 maj 2018: 

Resultaträkning för innevarande period 2017-2018 samt budgetförslag för kommande 
period 2018-2019 redovisas vid samfällighetsstämman 2018-05-15  

 

- Nästa möte: Datum bestäms senare av nya styrelsen 

 

Minnesanteckningar noterades av Lars Johansson 


